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Bij de behandeling van de Wet implementatie Open data richtlijn van afgelopen dinsdag is helaas 

enige spraakverwarring ontstaan over de vraag of de Vereniging van Nederlandse Gemeenten 

(VNG), het Interprovinciaal overleg (IPO) en de Unie van Waterschappen (UvW) onder de werking 

van deze wet vallen. Bij dezen wil ik die verwarring graag corrigeren. 

 

De VNG, het IPO en de UvW vallen allemaal onder de Wet implementatie Open data richtlijn en 

onder de Wet hergebruik van overheidsinformatie (Who) die daarmee wordt gewijzigd. De wet is 

namelijk van toepassing op ‘met een publieke taak belaste instellingen’. Dat begrip omvat onder 

meer: regionale en lokale overheidsinstanties en samenwerkingsverbanden bestaande uit één of 

meer van deze overheidsinstanties. De VNG, het IPO en de UvW zijn allemaal dergelijke 

samenwerkingsverbanden bestaande uit regionale of lokale overheidsinstanties en vallen dus onder 

dit begrip. Het feit dat zij een privaatrechtelijke rechtsvorm hebben, is voor deze definitie niet van 

belang. 

 

De VNG, het IPO en de UvW zijn echter geen bestuursorganen. De Wet open overheid (Woo) is 

daarom niet op hen van toepassing. Aangezien hergebruik onder de Who alleen betrekking heeft op 

openbare documenten, is het effect van de Who op deze koepelorganisaties in de praktijk een stuk 

beperkter dan op de bestuursorganen die zij vertegenwoordigen. 

 

Ik hoop hiermee enige onduidelijkheid uit de lucht te hebben gehaald. 

 

Tot slot wil ik u nogmaals van harte bedanken voor de voorspoedige behandeling en de 

voortvarendheid waarmee uw Kamer het wetsvoorstel heeft aangenomen. Ik zal er zorg voor 

dragen dat de wet zo snel mogelijk wordt gepubliceerd in het Staatsblad. 

 

De staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 

Digitalisering en Koninkrijksrelaties 

 

 

Alexandra C. van Huffelen 

 

 

 

 


